

អ្វីដែលអ្នកចាំបាច់ត្រូវធ្វើបន្ទាប់ទៀត
និងអ្វីដែលត្រូវរំពឹង

- ផ្ញើររូបថត 2 សន្លឹកសំរាប់ធ្វើប័ណ្ណឆ្លងដែន ។** សរសេរឈ្មោះពេញរបស់អ្នក, ប័ណ្ណ N-400, និងសរសេរ A # នៅខាងខ្នងរូបថតនីមួយៗ ដើម្បីចំពេញក្រដាសពាក្យសុំរបស់អ្នក ។
- សរសេរសេវាកម្មផ្ទាល់ខ្លួន (ចង់បានជាសេវាកម្ម) ឬធ្វើសែក ឬសែកអាណត្តិប្រៃសណីយ៍ចំនួន \$680 ។** សរសេររងទៅឱ្យ "ក្រសួងសន្តិសុខដែនដី (Department of Homeland Security)" ។ សរសេរឈ្មោះរបស់អ្នក, ប័ណ្ណ N-400, & សរសេរ A# នៅលើ បន្ទាត់កំណត់ហេតុលើសែក ឬនៅកន្លែងដែលសរសេរថា "អ្នកទិញ" នៅលើសែកអាណត្តិប្រៃសណីយ៍ ។ កៀបវារៈទៅនឹងពាក្យ សុំរបស់អ្នក ។
- ផ្ញើពាក្យសុំរបស់អ្នកដោយប្រើជាសំបុត្រអនុសិដ្ឋ និងប័ណ្ណបង្កាន់ដៃទទួល ធ្វើទាំងពីរ ដូច្នេះអ្នកនឹងបានទទួល ប័ណ្ណបង្កាន់ដៃទទួលដែលសំអាងថាពាក្យសុំរបស់អ្នកត្រូវបានបញ្ជូនដល់ហើយ ។** ផ្ញើពាក្យសុំរបស់អ្នក និងសម្ភារៈទាំងអស់ទៅ: USCIS Lockbox Facility, U.S. Citizenship & Immigration Services, PO Box 21251, Phoenix, AZ 85036 ។ អ្នកនឹងត្រូវគេផ្ញើជូននូវប័ណ្ណប្រៃសណីយ៍នៃប័ណ្ណបង្កាន់ដៃទទួល និងហេតុដូច្នេះក្នុងពេលយ៉ាងខ្លី ត្រូវទទួលបង្កាន់ដៃ USCIS N-400 ជាផ្លូវការ ជាមួយនឹងបង្កាន់ដៃលេខ N-400 របស់អ្នក ។
- រក្សាទុកសំណៅចម្លងនៃពាក្យសុំចូលសញ្ជាតិរបស់អ្នកនិងឯកសារនានានៅកន្លែងមានសុវត្ថិភាព ។** អ្នកនឹងត្រូវការឯកសារទាំងនោះ ដើម្បីរៀបចំការសម្ភាសន៍របស់អ្នក ។ រក្សាទុកសំណៅចម្លងទាំងអស់នៃសំបុត្រទាក់ទងនានាដែលអ្នកបានទទួល ពីក្រសួង USCIS ។ នៅពេលធ្វើឯកសារនានា មិនត្រូវផ្ញើសំណៅដើមឱ្យសោះ លើកលែងតែមានការស្នើឱ្យផ្ញើជាពិសេសប៉ុណ្ណោះ ។
- ចូរគិតពីការទៅរៀននៅសិក្ខាសាលាដើម្បីរៀបចំការចូលសញ្ជាតិ ។ ក្រដាសតេស្តិនៃវិជ្ជាពលរដ្ឋនិងតេស្តភាសាអង់គ្លេសហើយនិងតេស្តសាកល្បងនៃអត្ថបទវិជ្ជាពលរដ្ឋគឺអាចមាន ដោយមិនគិតថ្លៃនៅក្នុងរ៉ូបសៃ www.USCIS.gov ។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការជំនួយ ជាមួយ និងភាសាអង់គ្លេស អ្នកអាចប្រហែលជាចង់ចុះឈ្មោះ និងចូលរៀនថ្នាក់ ESL ។ សូមមើលបញ្ជីដែលបានភ្ជាប់សម្រាប់ថ្នាក់ សិក្សាក្នុងស្រុក ។
- នៅក្នុងរយៈពេល 3 អាទិត្យ អ្នកនឹងបានទទួលបង្កាន់ដៃសំរាប់ពាក្យសុំរបស់អ្នក (បង្កាន់ដៃ N-400) ។ បន្ទាប់ពីពេលនោះមកនៅក្នុងរយៈពេល 2 ខែ អ្នកនឹងបាននូវលិខិតណាត់ជួបស្តីពីជីវិតមាត្រិក (ស្នាមផ្តិតម្រាមដៃ) តាមរយៈប៊ុស្តីសំបុត្រ ។ ចូរទៅតាមការណាត់ជួបនេះតាមអាសយដ្ឋាន ដែលគេបានផ្តល់ឱ្យតាមសំបុត្រ ។ បើអ្នកមិនបានទទួលឯកសារទាំងនេះនៅក្នុងរយៈពេលនេះទេ ចូរទាក់ទងទៅ USCIS តាមរយៈទូរស័ព្ទផ្នែកទទួលភ្ញៀវ តាមលេខ 1-800-375-5283 ឬដាក់ការណាត់ជួបតាម InfoPass ដើម្បី និយាយជាមួយនិងមន្ត្រីណាមួយដោយផ្ទាល់ ។ (www.infopass.uscis.gov) ។ អ្នកអាចតាមដានស្ថានភាពសំណុំរឿងរបស់អ្នកតាមរយៈរ៉ូបសៃ USCIS (www.uscis.gov) ដោយប្រើលេខ បង្កាន់ដៃ N-400 របស់អ្នក ។
- បើអ្នកទទួលសំបុត្រពីក្រសួង USCIS ស្នើសុំសំណៅចម្លងនៃឯកសារនានា ឬស្នើសុំព័ត៌មានបន្ថែមទៀត ចូរឆ្លើយទៅសំបុត្រនោះវិញឱ្យបានឆាប់បំផុត (ទោះបីជាអ្នកបានធ្វើព័ត៌មាននេះរួចមកហើយក៏ដោយ អ្នកគួរធ្វើសំណៅចម្លងនេះម្តងទៀត) ។** បើអ្នកមិនយល់លិខិតនេះ ចូរដាក់ការណាត់ជួបតាម InfoPass ឬទាក់ទងទៅមេធាវីម្នាក់ជាបន្ទាន់ ។ **អ្នកត្រូវតែឆ្លើយតបទៅសំបុត្រនោះ**

វិញ្ញាណកម្មថ្ងៃកំណត់ ឬពុំនោះទេ ពាក្យសុំរបស់អ្នកប្រហែលអាចចាត់ថ្នាក់ជា ឥរិយាបថ ឬ បើអ្នកធ្វើមិនទាន់តាម ថ្ងៃកំណត់ទេ អ្នកប្រហែលអាចបើកសំណុំរឿងរបស់អ្នកឡើងវិញបាន។ ចូរធ្វើការណាត់ជួបតាម InfoPass ដើម្បីនិយាយជាមួយមន្ត្រីនៃ USCIS (www.infopass.uscis.gov) ឬទាក់ទងទៅមេធាវីរបស់អ្នក។

មិនត្រូវអាក់ខានការណាត់ជួបណាមួយរបស់អ្នកឱ្យសោះ។ វានឹងធ្វើឱ្យមានការស្តុកស្តុកដល់ដំណើរការរបស់អ្នក ហើយនិងអាចបណ្តាលឱ្យមានការពន្យារពេលយូរផង។ ហេតុដូច្នេះក៏ដោយ បើអ្នកមានមូលហេតុធ្ងន់ធ្ងរ ឬមានភាពបន្ទាន់អាសន្ន ហើយមិនអាចទៅធ្វើសម្ភាសន៍ ឬទៅតាមការណាត់ជួបបាន ចូរអនុញ្ញាតឱ្យក្រសួង USCIS ដឹង នៅមុនពេលការណាត់ជួបរបស់អ្នក (បើអាចធ្វើទៅបាន) ដោយធ្វើតាមការណែនាំនៅក្នុងសំបុត្រ ការណាត់ជួបនៃ ជំរឿនវិទ្យារបស់អ្នក សំរាប់ការណាត់ជួបឡើងវិញ នៃជំរឿនវិទ្យា ឬសំរាប់ការចូលសញ្ជាតិ ដោយសរសេរលិខិតទៅការិយាល័យ USCIS ក្នុងតំបន់របស់អ្នក នៅមុនពេលការណាត់ជួបចូលសញ្ជាតិ (អាស័យដ្ឋាននឹងមាននៅក្នុងសំបុត្រការណាត់ជួបរបស់អ្នក)។ ចូរដាក់បញ្ចូលលេខ Alien របស់អ្នក, លេខបង្កាន់ដៃ N-400 របស់អ្នក ហើយនិងមូលហេតុដែលអ្នកមិនអាចទៅជួបធ្វើសម្ភាសន៍បាន (មូលហេតុត្រូវឱ្យមាន ភាពយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរផង)។ ត្រូវតែឱ្យមានការច្បាស់លាស់ខ្លាំង ដូចជា រយៈពេល ថ្ងៃ និងម៉ោងពេល ដែលអ្នកស្នើសុំសំរាប់ការដាក់ការ ណាត់ជួបឡើងវិញ។

ចាប់ផ្តើមសិក្សាសម្រាប់ការចូលសញ្ជាតិ។ ឯកសារភ្ជាប់ គឺជាបញ្ជីសំណួរ និងចម្លើយគំរូ។

ប្រសិនបើអ្នកផ្លាស់ប្តូរអាស័យដ្ឋានរបស់អ្នក អ្នកត្រូវតែជូនដំណឹងដល់ផ្នែកអន្តោប្រវេសន៍ក្នុងរវាង 10 ថ្ងៃ ហើយអ្នកត្រូវធ្វើ **ការប្រែប្រួលយ៉ាងខុសគ្នា**។ ធ្វើកំណត់ហេតុមួយសំរាប់ខ្លួនអ្នក នៅថ្ងៃដែលអ្នកធ្វើឯកសារនេះ និងរក្សាទុកជាមួយក្រដាសកិច្ចការរបស់អ្នក។

- ទូរស័ព្ទមកលេខ 1-800-375-5283 ដើម្បីរាយការណ៍ពីអាស័យដ្ឋានថ្មីរបស់អ្នក និងប្រាប់លេខបង្កាន់ដៃ ពាក្យសុំរបស់អ្នក; **និង**
- ដាក់ក្រដាសពាក្យ AR-11 ដោយចូលទៅរូបសៃ www.uscis.gov និងចុចលើ "ផ្លាស់ប្តូរអាស័យដ្ឋានរបស់អ្នក ជាមួយនឹង USCIS" ឬ
- បំពេញក្រដាសពាក្យ AR-11 (ដូចដែលបានភ្ជាប់) និងផ្ញើវាតាមសំបុត្រទៅ: USCIS, Change of Address, PO Box 7134, London, KY 40742-7134 ។

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានឃាត់ខ្លួន ឬត្រូវការចាកចេញពីប្រទេស មុនពេលសម្ភាសន៍ចូលសញ្ជាតិរបស់អ្នក **សូមស្នើរការណែនាំផ្នែកច្បាប់** ។

រវាងពីរដប់ខែ អ្នកនឹងទទួលបានលិខិតណាត់ជួបធ្វើសម្ភាសន៍ តាមរយៈសំបុត្រ។ ចូរទៅធ្វើសម្ភាសន៍នេះនៅការិយាល័យក្រសួងអន្តោប្រវេសន៍ និងការចូលសញ្ជាតិអាមេរិក (U.S. Citizenship and Immigration Services office) ។ នៅពេលធ្វើសម្ភាសន៍នេះ អ្នកនឹងត្រូវបានផ្តល់ការធ្វើតេស្តភាសាអង់គ្លេស និងវិជ្ជាពលរដ្ឋ/ប្រវត្តិសាស្ត្រ។ បើអ្នកមិនបានទទួលការណាត់សំរាប់ធ្វើសម្ភាសន៍ទេ អ្នកត្រូវតែទាក់ទងទៅក្រសួង USCIS ។

ប្រសិនបើមានអ្វីផ្លាស់ប្តូរមុនពេលការធ្វើសម្ភាសន៍របស់អ្នក (ឧទាហរណ៍ អ្នករៀបការ លែងលះ ឃាត់ខ្លួន ឬក៏ចាកចេញពីប្រទេស) សូមនាំយកព័ត៌មាន និងឯកសារអំពីព្រឹត្តិការណ៍នោះ ទៅកាន់ទីកន្លែងសម្ភាសន៍ចូលសញ្ជាតិរបស់អ្នក ។

បន្ថែមពីលើនេះទៀត: